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Voorwoord van de voorzitter 
 

Het seizoen 2017-2018 liep dit jaar, in tegenstelling tot andere jaren, door tot eind juni. Hoofdzakelijk 
had dit te maken met de gewijzigde wedstrijdplanning van de KNVB. Het gevolg hiervan was dat we 
tot eind juni nog veel drukte op het sportpark hebben gehad. Vanwege het 90-jarig jubileum werd  
aan ons, door de KNVB, de kampioenswedstrijden voor de KNVB beker afdeling Zuid toegekend. Dat 
was een mooi evenement wat door ieder goed is opgepakt.  

Ook dit jaar werd in de maand juni weer een uiterst succesvol Kozion toernooi georganiseerd. Een 
toernooi voor jeugdspelers dat niet meer weg te denken is binnen SvSSS. En last but not least hebben 
we met elkaar in de maand juni ons 90-jarig bestaan mogen vieren. Leden, oud-leden, ereleden, 
sponsoren en al onze vrijwilligers hebben er samen een prachtig feest van gemaakt. 

Ook op voetbalinhoudelijk gebied zijn er ook dit jaar weer diverse sportieve successen geboekt door 
verschillende teams. Kampioenschappen werden gevierd en bekerkampioenen werden gehuldigd. 
Het JO19-2 wist zelfs in eigen huis het bekerkampioenschap naar zich toe te trekken. Een prestatie 
om trots op te zijn. Vanwege het behalen van een periodetitel had ons eerste elftal nog zicht op 
promotie naar de tweede klasse. In een zwaarbevochten nacompetitie werd op het allerlaatste 
nippertje verloren en hierdoor spelen onze mannen ook dit jaar nog in de derde klasse. Het seizoen 
2018-2019 zal weer een mooie uitdaging vormen om de eerder geformuleerde doelstelling promotie 
naar de tweede klasse te realiseren. Het eerste damesteam wist, na één jaar te hebben gespeeld in 
de derde klasse, zich rechtstreeks te promoveren naar de tweede klasse. Een fantastisch resultaat 
waar de vereniging trots op mag zijn. In 2019 zal het damesvoetbal in Udenhout zijn 50-jarig jubileum 
vieren. Uiteraard zal dit op een gepaste wijze gevierd gaan worden. 

Medio 2018 gaf onze hoofdsponsor Kozion Kunstof Kozijnen te kennen dat zij na een periode van 
meer dan 6 jaar als hoofdsponsor te hebben gefunctioneerd een stapje terug zouden doen. Wij zijn 
Jeroen en Marije zeer erkentelijk voor hun bijdrage in de afgelopen jaren. Mede dankzij hun 
inspanningen maakt de club een financieel gezonde ontwikkeling door en hebben we met elkaar 
mooie stappen gemaakt. In de tussenliggende periode zijn er gesprekken gevoerd om een nieuwe 
hoofdsponsor aan ons te binden. Zeer content zijn wij ook met onze twee nieuwe hoofdsponsors, 
Bemo Rolluiken en Zonwering en Maromax Automaterialen. Zij zullen als nieuwe hoofdsponsor op de 
shirts van het eerste elftal de komende drie jaar zichtbaar zijn. Met de benoeming van een aantal 
nieuwe leden in de sponsorcommissie zullen we de komende jaren hiervan de positieve resultaten 
gaan ervaren. Nieuwe sponsoren en reclame-uitingen zullen op ons sportpark zichtbaar zijn. 

Maar geen enkele vereniging kan zonder de inbreng van al die vrijwilligers die dagelijks hun bijdrage 
leveren aan onze mooie club. Een groot woord van dank aan allen die er voor zorgen dat onze club 
bruist, straalt en midden in de Udenhoutse samenleving staat! 

 
“Proud to be blue and white” 
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Bestuursaangelegenheden 
 

Op 06-11-2017 na de Algemene Ledenvergadering bestond het bestuur uit de volgende personen: 

              Petri Cornelissen    Voorzitter 
              Nicole Clijsen, Loekie van den Brand   Secretaris 
              Helmie Schalken    Penningmeester 
              Rianne Spijkers      Voetbalzaken Senioren 
 Ed Vermeulen     Voetbalzaken Jeugd 
              Allen      K.A.S. (Kantine, Activiteiten en Sponsoring) 
 

Begin seizoen 2017-2018 is Rianne Spijkers afgestreden als bestuurslid Voetbalzaken Senioren. 
Omdat hier geen invulling aan kon worden gegeven is er een commissie Voetbalzaken Senioren 
opgericht waar Petri Cornelissen eerste aanspreekpunt voor was. Juni 2018 is Corné van Vuren 
toegetreden tot het bestuur en vervult de taak als bestuurslid voetbalzaken senioren en geeft sturing 
aan de eerder opgezette commissie.  

Nicole Clijsen is seizoen 2017-2018 tevens afgetreden als bestuurslid waar Loekie van den Brand haar 
taken heeft overgenomen als secretaris van het bestuur. Daarnaast is zij verlengde tussen het 
bestuur en de activiteitencommissie. De aansturing van de kantine ligt onveranderd bij Helmie 
Schalken. Het aanspreekpunt voor de Sponsorzaken is tevens Helmie Schalken. 

Kenbaar is gemaakt dat Petri Cornelissen per 1-10-2018 zal aftreden als voorzitter. De vacature 
hiervoor staat nog open. Tevens heeft Helmie Schalken aangegeven dat zij als penningmeester van 
de club gaat  stoppen. Hiervoor zal ook nog een passende vervanger gevonden moeten gaan worden.  

Het bestuur kwam dit seizoen maandelijks in vergadering bijeen. Daarnaast is er tussen de 
bestuursleden onderling vaak dagelijks contact middels telefoon, mail of app.  

De vereniging heeft momenteel 693 leden (opmaakdatum 2 augustus 2018). Een afname van 
ongeveer 13 leden ten opzichte van september 2017.  
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Afscheid 
 
Op 1 juni 2018 is een van onze Erenleden Henk Clement overleden. Hij was als erelid erg betrokken 
bij de selectie van SvSSS en de ontwikkelingen binnen de club. Hij heeft de club altijd een warm hart 
toegedragen. We hebben op een gepaste manier afscheid van Henk genomen. 
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Afdeling Voetbalzaken Senioren 
 

De adviesgroep TC senioren is begonnen met haar werkzaamheden in november 2017. Toen kregen 
Henk Clement en Frans Diederen de opdracht een aantal zaken m.b.t. voetbalzaken senioren te 
behartigen omdat er toen geen bestuurslid Technische zaken meer was. 

Momenteel bestaat de groep uit de volgende leden: Corne van Vuren ( namens het bestuur), Jack 
van den Brand, Ralf van Oudheusden en Frans Diederen. Daarnaast schuift Will van Esch aan als 
vertegenwoordiger voor de damesteams.  

Dit jaar zijn de volgende zaken aan de orde gekomen en/of uitgewerkt: 

♦ Kledingpakket selectieteams in samenwerking met sponsoren Maromax en Bemo en 
sportzaak Van Gool (afgerond); kledingpakket dames 1 (loopt nog). 

♦ Afstemmen van technische beleidsplan senioren en jeugd; herschrijven van beleidsplan 
senioren (Will van Esch en Willem Surtel) ; 

♦ Maken van een jaaragenda voor de werkzaamheden van de Tc senioren met daarop vaste 
momenten voor bijvoorbeeld gesprekken met trainers, spelersraad, lagere elftallen en 
wedstrijdplanner, materiaalverzorger/beheerder bestuurskamer etc, 

♦ Profielschets maken van; leider, verzorger, assistent trainer, keeperstrainer, grensrechter, 
bestuurslid technische zaken etc, 

♦ Evaluatiegesprekken voeren met afvaardiging van alle seniorenelftallen. Dit jaar in mei 
gesprekken gevoerd over ervaren knelpunten en wensen voor volgend seizoen. Dit is 
gerapporteerd naar bestuur. 

♦ Evalueren trainers. 

♦ Rapportage naar bestuur. 
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Afdeling Voetbalzaken Jeugd 

Technische Commissie Jeugd (TCJ) is zelfstandig werkzaam met een eigen budget, planning en 
activiteiten. De taken en rollen zijn verdeeld over de diverse leeftijdscategorieën.  De TCJ heeft het 
afgelopen seizoen maandelijks vergaderd. Onderwerpen die in deze vergaderingen zijn besproken 
zijn o.a. de teamindelingen, het jeugdbeleidsplan en individuele verzoeken van spelers en ouders.  
Ed Vermeulen is als bestuurslid Jeugdzaken de lijn tussen TCJ en bestuur.   

Afgelopen seizoen heeft TC Jeugd een aantal doelen gesteld. Ten eerste is het belangrijk dat iedere 
jeugdspeler met plezier voetbalt. Daarnaast stelden we als doel om het jeugdbeleidsplan meer te 
gaan toepassen, zodat de spelers de juiste voetbalvaardigheden aanleren en wilden we met alle 
selectieteams in de eerste klasse bovenin meespelen. Tot slot wilden we zoveel mogelijk spelers 
afleveren bij de senioren selectieteams om het niveau van de selectieteams op langere termijn te 
kunnen behouden.  
 
Deze doelen zijn geheel of gedeeltelijk behaald. Er is met veel plezier gevoetbald en veel jeugdspelers 
zijn ook blijven voetballen. We hebben ook veel nieuwe aanwas van minispelers gehad. Ook hebben 
de teams JO19-1, JO17-1 en JO15-1 vooral in de eerste helft van het seizoen boven in meegespeeld. 
Het jeugdbeleidsplan wordt niet altijd toegepast. Het blijkt lastig om dit te borgen. Hier zullen we 
komend seizoen dan ook meer aandacht voor gaan vragen. Tot slot lukte het net niet om met de 
JO13-1 in de hoofdklasse te blijven spelen. Het team JO13-1 heeft er alles aan gedaan, maar kwam 
helaas na de laatste wedstrijd enkele punten tekort. 

We hebben weer een groot aantal kampioenschappen kunnen vieren in het seizoen 2017-2018. 
Daarnaast wist JO19-2 de bekerfinale te bereiken en ook te winnen. Het succes van het seizoen van 
JO19-2  is daarmee compleet. Zij wisten zowel de beker als het kampioenschap te winnen.  

Afgelopen jaren heeft de voetbalschool een belangrijke rol gespeeld bij het aanleren van technische 
vaardigheden bij de jongere jeugdspelers. Ook in het seizoen 2017-2018 is de voetbalschool met 
succes gecontinueerd. Waarbij de aandacht vooral ligt bij de jongere spelers. 

We hebben in overleg met de senioren afdeling afspraken gemaakt over de overgang van 
jeugdspelers naar de senioren. Hiermee willen we zorgen dat zoveel mogelijk jeugdspelers ook bij 
overgang naar de senioren blijven voetballen en betrokken blijven bij SvSSS. Waarbij ook in het 
seizoen 2018-2019 meerdere spelers bij de selectie gaan spelen. 

Het einde van het seizoen was door het verschuiven van het voetbalseizoen door de KNVB naar de 
maand mei en juni druk. Dat betekende dat in juni SvSSS gastverenging was voor de KNVB Jeugd 
Finale Bekerwedstrijden,  het Kozion toernooi organiseerde en dat er tot slot nog een ouder/kind 
toernooi (en kampioenenhuldiging)  is georganiseerd als afsluiting van het seizoen. Al deze 
weekenden zijn goed verlopen en zeer goed ontvangen door de deelnemers en de toeschouwers. Via 
deze weg wil ik alle vrijwilligers nogmaals van harte danken voor hun inzet om deze activiteiten tot 
een succes te maken.  



 

8 

 

De jongste jeugd heeft wederom een fantastische week mogen beleven op het jeugdkamp. We zijn 
trots dat de leiding van het jeugdkamp en op de wijze waarop dit evenement ieder jaar weer wordt 
georganiseerd.        
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Financieel + Kantinezaken 

Resultaat SvSSS: 
Dit jaar hebben wij afgesloten met een positief resultaat van € 22.626,47. 
 
Kantine: 
Afgelopen seizoen is door steeds meer vraag om te kunnen pinnen een nieuw kassa systeem 
aangeschaft. Dit mede omdat op onze oude elektronische kassa geen pintransacties geregistreerd 
konden worden. Aangezien de hoge prijzen en het maandelijkse abonnement op deze kassa, is 
gekozen voor 1 kassa met 1 terminal naar de keuken toe. Dit is iets omslachtiger maar het voordeel is 
wel dat men nu maar op 1 plaats met geld omgaat en er minder fouten gemaakt worden. Ook is er 
steeds minder contant geld aanwezig omdat er steeds meer gebruik gemaakt wordt van de pin en dit 
is heel goed voor de veiligheid van de medewerkers. 
 
Door het lange seizoen is de omzet van de kantine flink gestegen. Uiteraard stijgen dan ook de 
kosten. Uren van de kantine medewerkers heeft nog steeds onze aandacht. Doel is nog steeds om 
met meer vrijwilligers in de kantine te gaan werken. Complimenten dan ook voor Conny en haar 
gehele team. 
 
Materialen: 
Aanschaf materialen is dit jaar wederom beperkt gebleven alleen door de nieuwe  regels van de 
KNVB zijn er wat extra doeltjes en kleine materialen aangeschaft wat noodzakelijk was. Helaas wordt 
er nog steeds niet met de materialen omgegaan zoals wij dit zouden willen. Ga met je materialen om 
net alsof het je eigen spullen zijn. Neem de moeite om alles in te leveren en ook hoe je het gekregen 
hebt. Zoek de ballen die je op het einde van de training mist zodat er niks achterblijft. Lever de 
kleding in wat gewassen moet worden en stop natte spullen niet in een tas die een hele week op het 
sportpark staat.  
 
Sponsoring: 
Sinds enkele maanden hebben wij weer een actieve sponsorcommissie onder het voorzitterschap 
van Ron Driessen. Nadat zij eerst alles op een rijtje hebben gezet (waar nodig) zijn zij met frisse moed 
begonnen met het zoeken naar nieuwe sponsoren. Ook de sponsoren die wij al hadden zijn zij meer 
gaan betrekken zodat we deze voor onze club kunnen behouden. Zoals jullie kunnen zien hangen er 
op ons veld veel nieuwe borden. Ook op de schermen van de kantine wordt doorlopend  reclame 
gemaakt. Super goed werk! 
 
Er is dit jaar dan ook een extra scherm komen te hangen in de kantine zodat alles sponsoren diverse 
keren getoond worden maar dat dit niet ten koste gaat van mededelingen van de standen en 
uitslagen. Dit scherm is gesponsord.  
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We hebben dit seizoen 2 nieuwe hoofdsponsoren gevonden, namelijk Maromax en Bemo Zonwering. 
Onze oude hoofdsponsor Kozion is nog steeds erg bij onze club betrokken en sponsort ook nog een 
flink bedrag vooral te besteden aan materiaal voor de jeugd. 
 
Ook hebben wij dit jaar voor het eerst een samen met de vriendenloterij een belronde gedaan wat 
op zich niet ongezellig was en € 1.615,00 opgeleverd heeft. Eerste uitbetaling van de loten die nu nog 
mee spelen eerste kwartaal is € 660,00.  
 
Omdat de maandelijkse kosten van de KNVB flink toegenomen zijn, staat hieronder een opsomming 
waar wij allemaal voor betalen. Dit jaar is de stijging onder andere veroorzaakt door stijging van het 
aantal leden/wedstrijden. Dit heeft geresulteerd in een stijging van € 14.300,00 naar € 16.800,00. 
 
Contributie Senioren              369   € 10,08     € 3.719,52 
Contributie Junioren              168    €   7,99     € 1.342,32 
Contributie Pupillen               198    €   7,46     € 1.477,08 
NSF-Contributie                      368    €   0,02           €         7,36 
Verzekeringspremie leden    734    €   0,60       €    440,40 
 
Verder betalen wij: 
- Per team voor wedstrijdgelden zowel competitie als voor de beker. 
- Senioren betalen een hoger bedrag als jeugd. 
- Boetes (deze worden doorberekend aan de leden dus ontvangen wij terug) 
- Voor iedere overschrijving 
- Voor de digitale informatie (wedstrijden die op de site komen) 
- BUMA SENA en Videma 
- Kosten scheidsrechters KNVB 
 
S.E.S.Z 
Stichting Exploitatie Sportpark Zeshoeven heeft ervoor gezorgd dat einde seizoen 2017-2018 de 
buitenkant van de kantine is geschilderd. Er is vanuit het bestuur enorme waardering voor de wijze 
waarop de stichting het sportpark onderhoud en ons als huurders aanspreekt over het gebruik. Het 
blijft echter een enorme uitdaging voor het bestuur om er voor te zorgen dat al de gebruikers van het 
sportpark zich als gast gedragen c.q. zorgvuldig omgaan met andermans eigendommen.  
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Activiteiten + Media 
 
Activiteiten  
De activiteitencommissie heeft afgelopen seizoen meer structuur gebracht in haar werkzaamheden. 
Van elke activiteit wordt een draaiboek gemaakt zodat iedereen op de hoogte is en elke taak door 
ieder kan worden opgepakt een volgende keer. Ook wordt er gewerkt met budgetten gekregen 
vanuit de penningmeester waardoor zij hun eigen ‘zaakjes’ kunnen regelen. Het team bestaat 
momenteel uit ongeveer 7 commissieleden, een mix van enkele bestaande ervaren en enkele nieuwe 
commissieleden welke elkaar zullen versterken aankomend seizoen.  

Plan is dit seizoen met commissies te gaan werken bij de activiteiten. Zo is er voor elke activiteit een 
groepje (commissie) verantwoordelijk en hoeven zij zich niet met zijn allen te focussen op de hele 
activiteitenkalender maar slechts op 1 of 2 activiteiten gedurende het seizoen. Natuurlijk 
ondersteunt men elkaar waar nodig. Op deze manier probeert men ook mensen die nog geen 
vrijwilliger zijn erbij te betrekken en te enthousiasmeren.  

Aan het begin van het seizoen is een activiteitenkalender gemaakt welke ook wordt gecommuniceerd 
middels de website, de schermen in de kantine en Social Media.  

Zijn er ideeën, initiatieven of wil men de commissie ondersteunen? Laat dit vooral weten! Denk aan 
ondersteuning bij het organiseren van nieuwe activiteiten, maar ook bestaande als Tonproaten, 
Kozion-toernooi, Sinterklaas, Snerttoernooi etc.  

Afgelopen juni hebben wij het 90-jarig bestaan van SvSSS mooi gevierd en was het een gezellig en 
feestelijk jubileum. De wedstrijden die er werden gespeeld tussen huidige leden en oud-leden is zeer 
goed ontvangen en volgens ieder voor herhaling vatbaar. Dit jaar bestaat het damesvoetbal 50 jaar 
wat ook weer gevierd gaat worden. Dus het wordt weer een mooi seizoen! 

Handjes zijn altijd welkom om de commissie te ondersteunen in de voorbereidingen maar ook tijdens 
de activiteiten zelf.   

Media 

De media commissie heeft afgelopen seizoen flink aan de weg getimmerd. Met de goed en 
professioneel gevulde schermen wordt iedere bezoeker van de kantine geïnformeerd over de 
evenementen, de actuele standen en acties die in de kantine worden gehouden. Complimenten hoe 
zij dit op hebben gepakt.  
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Ledenzaken 
 

De ledenadministratie en wedstrijdsecretariaat zijn bij twee personen ondergebracht en de 
samenwerking verloopt naar tevredenheid. 

De ouderraad heeft ook afgelopen seizoen zichzelf weer van een zeer goede kant laten zien. De korte 
lijnen met ouders en de junioren zorgt voor een fijne sfeer en een goed aanspreekpunt bij vragen, 
opmerkingen etc. Daarnaast hebben zij buiten deze rol ook weer veel tijd en energie gestoken in het 
Positief Voetbalklimaat waar wij als club erg trots op zijn. De PKTV Roadshow was weer een groot 
succes. Dit jaar zullen we minder actief deelnemen aan de bijeenkomsten bij de gemeente voor het 
PKTV, maar binnen de club zullen we hier zeker nog de nodige aandacht aan blijven schenken.  

SvSSS is qua leden ongeveer gelijk gebleven wat ervoor zorgt dat er nog steeds voor meerdere 
mensen dingen geregeld moeten worden maar daar zijn wij blij mee! Het vinden van voldoende 
vrijwilligers blijft echter een aandachtspunt. Hoewel we ruim 200 vrijwilligers kennen hebben we 
nooit handen genoeg. We merken wel dat de TCJ, de TCS, de ouderraad, de werkgroep advisering 
Bestuur, activiteitencommissie, seniorencommissie en de sponsorcommissie vele werkzaamheden en 
taken op zich blijven nemen waardoor een aantal zaken breder binnen de vereniging belegd blijven. 
We blijven hierdoor minder afhankelijk en er is een groot draagvlak. Mooi om te zien hoe dit binnen 
de club uitgedragen wordt.  

Om dit alles omtrent vrijwilligers in goede banen te leiden en te stimuleren is er seizoen 2016-2017 
een vrijwilligerscommissie in het leven geroepen welke zich bezig houdt met alle zaken voor wat 
betreft vrijwilligers betreft en het beleid hieromtrent. Er zijn bijeenkomsten geweest met de 
Gemeente Tilburg hierover in het seizoen 2017-2018  en afgelopen seizoen heeft in het teken 
gestaan om verdere invulling te geven aan deze commissie. Er zijn weer stappen voorwaarts gezet. 
Middels o.a. een promotiefilmpje, flyers op de bar en werving op de TV schermen in de kantine zijn 
zij goed bezig en dit moeten we vast blijven houden voor 2018-2019.  Er is voor aankomend seizoen 
een vrijwilligerscommissie – jaarplan opgezet waar hun werkzaamheden in vast worden gelegd. 
Super gedaan. 

Vrijwilligerstaken als gastvrouwen en (jeugd)scheidsrechters op zaterdagmiddag worden momenteel 
goed bezet. De gastvrouwen/heren ondersteunen de club erg goed en zij springen zo nodig ook bij 
als het druk is bij de bar. Daarnaast zijn er seniorenteams die de jeugd fluiten. Zo fluit de selectie van 
SvSSS (heren 1 + heren 2) enkele jeugdteams op zaterdag en fluiten de dames van SvSSS de 
thuiswedstrijden van de meiden.  

Ondanks de vele vrijwilligers (214 ) staan er nog steeds een aantal vacatures open die essentieel zijn 
voor de club en daarbij zijn alle handjes bij elke commissie/afdeling altijd van harte welkom.  
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AVG 
 
Net zoals alle andere verenigingen, stichtingen, bedrijven, etc. heeft onze club te maken gekregen 
met de Europese privacywetgeving. Sinds 25 mei 2018 geldt de Algemene verordening 
gegevensbescherming (AVG). Dit is een wet welke de persoonsgegevens van onze leden en de 
vereniging beschermt. Ook wij hebben hier maatregelen in genomen zoals het vragen om 
toestemming van het gebruik van foto’s die worden gemaakt op o.a. het jeugdkamp. Het niet 
verspreiden van contactgegevens van leden zonder dat hier toestemming voor is gegeven is hier ook 
een voorbeeld van. Ook bij de formulieren welke SvSSS gebruikt voor inschrijving zijn hierop 
aangepast. Kortom, SvSSS heeft hierin juiste stappen gezet.  
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Vooruitblik  seizoen 2018/2019 
 
Het seizoen 2018-2019 zal vooral in het teken staan van het versterken van onze voetbalinhoudelijke 
kwaliteiten bij alle jeugd- en senioren teams. Met de benoeming van diverse nieuwe (jeugd)trainers 
hebben we kwalitatief stappen gemaakt wat onlosmakelijk zijn effect zal hebben op deze 
ontwikkeling. Investeren in onze jeugdopleiding zal in de breedte zijn effect gaan krijgen. Het bestuur 
spreekt de ambitie uit om zoveel mogelijk (jeugd)teams op het hoogst haalbaar niveau te laten 
spelen. Uiteraard blijft het spelplezier en gezelligheid binnen onze vereniging ook een belangrijke 
doelstelling. 

Ook ligt het in de lijn der verwachting dat het ledenaantal geleidelijk aan zal groeien tot boven de 
700 leden. Wanneer dit een permanent karakter heeft dan liggen de plannen voor verbouwing en 
aanpassing van onze kleedkamers reeds klaar. Ook zal het komende seizoen, in samenwerking met 
de Stichting, gekeken worden naar vervanging van ons kunstgrasveld op het hoofdveld. Hierover 
hebben de eerste gesprekken reeds plaatsgevonden en blijkt vervanging van de toplaag een 
realistisch scenario. 

In 2019 zullen we ook stilstaan bij het 50-jarig bestaan van vrouwenvoetbal in Udenhout. Hiervoor 
gaan de verschillende commissies (activiteitencommissie, sponsorcommissie en bestuur e.a.) actief 
aan het werk om er een prachtig jubileum van te maken. 

Om al deze ambities mogelijk te mogelijk te maken is het uiteraard van belang om financieel gezond 
te blijven en om omzetgroei te realiseren. Kantine-omzet vergroten en het uitbreiden van het aantal 
sponsoren zal één van de speerpunten voor het komend jaar worden. Met de benoeming van een 
aantal nieuwe leden in de sponsorcommissie worden nieuwe sponsoren aan onze vereniging 
gebonden. We zullen het komend jaar een actief beleid gaan voeren om in onze kantine de inzet van 
vrijwillige medewerkers te stimuleren. Hierover worden op dit moment de eerste gesprekken 
gevoerd. 

Het in gang gezette beleid om met commissies te gaan werken, deze te mandateren en meer 
verantwoordelijkheid te geven werkt zeer naar tevredenheid. Dit beleid zullen we ook in het nieuwe 
seizoen verder gaan uitbouwen naar die commissies waar dit nog niet het geval is. 

Werken aan groei- en ontwikkeling is een fantastische uitdaging maar mag nooit ten koste gaan van 
de sfeer, openheid en gezelligheid binnen onze vereniging. Laten we samen hiervoor blijvend zorgen. 

 

Samen Staan we Sterk!   
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